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Levy Zeegers opent de vergadering om 20:09. 
Conform de motie Tol beginnen we de vergadering met het zingen van het ismuslied. 
Levy geeft zijn complimenten.  
 
Vaststellen Agenda 
 
Levy Zeegers vraagt of er nog opmerkingen op de agenda zijn.  
De agenda wordt per acclamatie aangenomen.  

 
Mededelingen 
 
Levy Zeegers vertelt dat we in een intieme ruimte zitten en dat mensen misschien moeten gaan 
staan. Naast ons is een pubquiz bezig, maar het zorgt wel voor gezelligheid. Iedereen moet gewoon 
wat harder praten.  
 
Levy Zeegers leest de feitjes van de dag op.  
 
Levy Zeegers vraagt of de notulen van deze ALV later kunnen worden gestuurd wegens de vroege 
datum waarop de volgende ALV zal plaatsvinden.  
Thomas Steenkamp zegt dat Tessa dan wel een adtje moet doen.  
Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze geen adtje tijdens de ALV doet. 
Levy neemt het per acclamatie aan.  
 
Bespreking notulen 80ste ALV 
 
Levy Zeegers kondigt aan dat we de notulen zullen bespreken per pagina.  
 
Pagina 4 
Thomas Steenkamp zegt dat er staat dat de kasco is onthefen. Hij vroeg zich af hoe de sfeer daar is. 
Maurits Bouma zegt dat het moeilijk is met Joos. Ze zijn nog kritisch over hem.  
Joos Rutjens zegt dat Maurits nog een stem moet krijgen vanavond.  
 
Pagina 6 
Maurits Bouma zegt dat hij is geboren in 2004 geboren en dat zijn ouder hem toen Maurits hebben 
genoemd. En hij heet dus geen Mautits.  
Levy Zeegers zegt dat dit zal worden aangepast.  
 
Pagina 19 
Cas Reuvers wil de ALV attenderen dat Boris een bierpakket moet geven aan Noa.  
 
Geheel 
Thomas Steenkamp wil zijn complimenten geven.  
Joos Rutjens wil zijn complimenten geven.  
Jeroen Mooijman zegt dat er in de laatste pagina spelfouten staan en dat Igor met een hoofdletter 
moet.  
 

 
Vaststellen notulen 80ste ALV 
De notulen worden per acclamatie aangenomen.  
 
Bespreking kandidaten XXIe kandidaatsbestuur 
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Levy Zeegers kondigt aan dat we de kandidaten zullen gaan bespreken. In totaal zijn er zes 
kandidaten voor het 21e kandidaatsbestuur der studievereniging ismus. Het gaat om: Maurits 
Bouma, Tristan Hoenselaar, Berend Kooiker, Noortje Lamers, Jasha Notenboom en Aïscha Rijnen. Bij 
de uitnodiging voor de ALV zijn de sollicitatiebrieven gevoegd, maar de KKB’ers krijgen nu toch nog 
de kans om zichzelf te presenteren. Na de presentatie van een KKB’ers is het mogelijk om vragen te 
stellen.  
 
Levy Zeegers geeft het woord aan Maurits Bouma  
Maurits Bouma vertelt dat hij Maurits is. Hij zegt dat hij het leuk vindt om hier te staan. Hij heeft er 
lang naar uitgekeken. Hij komt uit Vught. Hij is achttien jaar oud. Hij maakt muziek, speelt piano en 
speelt de saxofoon. Hij zit in de ismusband en doet scouting. Hij organiseert daar zomerkampen. Hij 
werkt bij het restaurant Vigor. Voordat hij naar de universiteit kwam wist hij als dat hij meer wilde 
doen dan studeren. Hij heeft ismus vroeg gevonden en heeft zich van tevoren goed ingelezen. Toen 
hij ismus echt leerde kennen wist hij zeker dat hij bestuur wilde doen. Hij vindt ismus is heel actief 
een laagdrempelig. ismus zorgt goed voor zowel de eerste- en de ouderejaars. Hij wil als eerste keus 
voorzitter worden. Hij is verantwoordelijk en houdt van procedures en regels. Penningmeester is zijn 
tweede keuze. Hij houdt van structuur en dat komt goed van pas. Hij hoopt de goede dingen van 
ismus door te zetten. De verniging kan nog mooier worden dan dat het nu al is.  
Erik Stoelinga bedankt Maurits voor zijn sollictatie. Maurits vertelde dat hij de mooie dingen mooier 
wil maken. Erik wil concrete dingen horen. 
Maurits zegt dat de ismuskamer erg mooi is, maar het kan verbeteren. Er is een loze hoekje waar 
afval staat. Het bureau kan gebruikt worden of er kan een bank komen.  
Jeroen Mooijman vraagt Maurits om zich voor te stellen dat hij een kapitain is op een schip genaamd 
ismus. In deze situatie komt er een tweede kapitein. Jeroen wil weten wat Maurits zou doen.  
Maurits bedankt Jeroen voor de orignele vraag. Het is vooral van belang als voorzitter dat er 
duidelijkheid bestaat over de plichten die je hebt als bestuurslid. Hij zou in gesprek gaan met het 
bestuurslid in kwestie en zeggen wat hij observeert. Als het verder escaleert zou hij de situatie met 
andere bestuursleden bespreken.  
Joos Rutjens vraagt wat voor voorzittersuitje Maurits zou plannen als deze ooit komt.  
Maurits zegt dat hij een lekker biertje bij het ‘t IJ of het klimbos in Vught zou voorstellen.  
Thomas Steenkamp vraagt welk shotje Maurits aan andere verenigingen zou geven op 
constitutieborrels.   
Maurits zegt dat het een goede vraag is die daadwerkelijk orgineel is. Hij drinkt zelf geen alcohol 
waardoor nuchterheidsdiensten makkelijk worden. Hij zal zich beraden op zijn mede-bestuursleden. 
Jeroen vindt dat Thomas bijna een goed punt heeft. Maurits drinkt geen alcohol, maar als voorzitter 
ben je de aangewezen persoon om banden te leggen. Jeroen wil weten of Maurits de 
constitutieborrels wel ziet zitten.  
Maurits zegt dat hij soms bang was voor het studentenleven, maar het bevalt hem heel erg. Hij heeft 
zin in elke borrel en elke constitutieborrel.  
Cas Reuvers vraagt of Maurits Vught of Nijmegen leuker vindt.  
Maurits zegt dat hij Nijmegen leuker vindt.  
Thomas zegt dat Maurits van structuur houdt. Hoe kun je dan in het goor ismusbestuurshok werken? 
Maurits zegt dat het een uitdaging zal zijn om daar structuur in te maken. 
Jeroen vraagt wat de belangrijkste eigenschappen van een voorzitter en van een penningmeester 
zijn.  
Maurits zegt dat een voorzitter goed moet kunnen luisteren en empatisch moet zijn. Een 
penningmeester moet gedisicplineerd zijn.  
Yante van Haandel vraagt wat Maurits met het extra geld van ismus zou doen. Zelf stelt ze een 
draadloze microfoon voor.  
Maurits zegt dat hij nadenkt over de microfoon. Hij zal geld uitgeven aan dat loze hoekje op de ismus 
kamer.  
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Erik vraagt of Maurits zijn BSA heeft.  
Maurits zegt dat hij zijn BSA heeft.  
Boris de Geest vraagt Maurits om zich voor te stellen dat hij voorzitter wordt. Waar gaat hij dan 
liggen op de ismuskamer?  
Maurits zegt dat hij in het nieuwe hoekje op de kamer zou gaan liggen.  
Cas vraagt of Maurits een kamer heeft.  
Maurits zegt dat hij per 1 juni een kamer in kan. 
Armen Suleimanjan vraagt of dat zijn kamer is.  
Maurits zegt dat hij het er thuis over heeft gehad en dat hij iets moet.  
Joos vraagt of ‘je moet iets’ ook de zijn motivatie is voor het ismus bestuur.  
Maurits zegt van niet. 
Sam van Huizen vraagt welke kleur Maurits aan de bank op de ismuskamer zou geven.  
Maurits zegt dat elke kleur een politieke lading heeft. Hij vindt het nu beige. Hij zou de bank grijs 
maken.  
Erik vraagt namens zijn machtiging welke kleur Maurits zijn aura heeft.  
Maurits zegt dat zijn aura geel is, want hij is energiek.  
Cas vraagt met welke dag van de week Maurits zich identificeert.  
Maurits zegt dat hij zich het meeste identificeert met de dag woensdag, want dat is in het midden 
van de week. Het is ver weg van het begin en dichter bij het einde en iedereen is blij.  
Isabel Berentsen vraagt wie zijn favoriete intro-mama was.  
Maurits zegt dat dit degene is die hem als eerste opving bij het waalstrand.  
Jeroen vraagt of Maurits een maan of een zon is. 
Maurits zegt dat hij een zon is.  
Thomas vraagt welk voorgerecht Maurits zou zijn.  
Maurits zegt dat hij kabeljouw met drie bereidingen van wortel en pindasaus zou zijn.  
Welmoed Schouwstra vraagt wat er nog meer aan de kamer zou veranderen behalve het loze 
hoekje.  
Maurits zegt dat de andere verenigingen nu een bord met hun naam erop bij het raam hebben. Dus 
hij wil dit toevoegen zodat ismus ook van buiten herkenbaar is. 
Thomas wil iets vragen namens een machtiging. Maurits is erg druk. Thomas wil weten hoe hij dit wil 
combineren met een bestuursjaar.  
Maurits zegt dat hij gaat stoppen met veel dingen. Alle doordeweekse activiteiten zijn al afgezegd.  
Joos vraagt wat voor koekjes Maurits zou halen voor op de kamer.  
Maurits zegt dat hij choclate chip cookies van de Spar met de chocolade onderkant zou halen.  
Tristan Hoenselaar vraagt of Maurits niet principieel tegen de Spar is.  
Maurits zegt dat het hem niet uitmaakt als hij zelf niet betaalt.  
Levy bedankt Maurits.  
 
Levy Zeegers schorst de vergadering om 20:38  
Levy opent de vergadering om 20:42 
Levy zegt dat de mensen van de pubquiz iets zachter doen en dat er minder hard op de tafel moet 
worden geslagen.  
 
Levy Zeegers geeft het woord aan Tristan Hoenselaar  
Tristan Hoenselaar vertelt dat hij is Tristan is en dat hij twintig jaar is. Hij komt uit Rotterdam. 
Mensen kunnen hem kennen van de reiscommissie en dat was een groot succes. Hij is ook vaak op 
de ismuskamer en in de kroeg. Voordat hij naar Nijmegen kwam studeerde hij in Utrecht. Toen hij 
naar Nijmegen kwam kende hij nog niemand. Dat gat werd opgevuld door ismus. Hij is verliefd 
geworden op de verniging na de introductieweek. Hij vond het erg fijn dat de vereniging zo 
laagdrempelig is. Dat gevoel is waarom hij actief wilde worden. Dat is ook waarom hij bestuur wil 
worden. Hij wil iedereen dat gevoel van thuiskomen geven. Zijn eerste voorkeursfunctie is secretaris. 
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Hij houdt van taal en leest en schrijft veel. Hij heeft dus veel oefening gehad. Hij heeft veel 
genotuleerd bij zijn vorige vereniging en bij ismus. Het lijkt hem leuk om het eerste aanspreekpunt 
van de vereniging te zijn. Zijn tweede keuze is voorzitter vanwege het contact met de leden. Het lijkt 
hem een uitdaging die leuk is. Het team leiden lijkt hem leuk. Hij kan goed bemiddelen en delgeren. 
Jeroen Mooijman zegt dat je als voorzitter voor veel grote groepen staat. Hij wil weten hoe Tristan 
dit voor zich ziet. 
Tristan zegt dat hij er normaal beter voor grote groepen kan spreken als er geen bestuurjaar van af 
hangt.  
Armen Suleimanjan vraagt of Tristan zijn BSA heeft.  
Tristan zegt dat hij nog drie van de zes vakken moeten halen.  
Erik Stoelinga zegt dat Tristan van taal houdt. Hij zegt dat woordgrappen de ultieme uiting van taal 
zijn. Hij vraagt hoe goed Tristan is in woordgrappen.  
Tristan zegt dat hij er goed in is. Rens van de reiscommissie zal dat beamen. Hij denkt dat 
woordgrappen dingen zoals de ismail leuker maken.  
Cas Reuvers vraagt of Tristan voor of tegen ‘afko’s’ is.  
Tristan zegt dat hij in formele omstandigheden tegen ‘afko’s’ is en dat ze in een informele setting 
wel kunnen.  
Joos Rutjens vraagt wat hij zou toevoegen aan de ismail.  
Tristan zegt dat het in de eerste week van de maand zou proberen te versturen. Hij zegt dat de 
huidige ismails redelijk droog zijn en dat ze grappiger kunnen.  
Boris de Geest vraagt wat hij aan de ismuskamer zou veranderen.  
Tristan is het eens met het plan van Maurits. De bank is op het moment best afgezonderd. Hij zegt 
dat het bestuurshok opgeruimd kan worden.   
Cas vraagt wat Tristan van de nieuwe RvA vindt.  
Tristan zegt dat hij in de RvA van V.U.G.S. zat. Dit zag er heel anders uit dan bij ismus. Het was daar 
meer een toezichtsorgaan. Zo konden ze de notulen van bestuurvegaderingen inzien en konden ze 
gevraagd en ongvevraagd advies geven. Hij vond dat fijn en moet kijken hoe het hier gaat. Hij denkt 
dat het ook goed zal werken ook al hebben ze minder macht. 
Jeroen vraagt Tristan om zich voor te stellen dat hij voorzitter wordt. Jeroen vraagt wat Tristan zou 
doen als hij in een auto zit met twee sturen en iemand anders zou proberen mee te sturen.  
Tristan bedankt hem voor de vernieuwde metafoor. Er horen geen twee sturen aan een auto tenzij 
het een lesauto is. Mensen hebben hun redenen om een andere kant op te willen. Dus je moet naar 
elkaar luisteren en een compromis vinden.  
Rick Groot vraagt welke taart ismus is.   
Tristan zegt dat hazelnootschuimtaart ijn favoerite taart is.  
Cas vraagt of Tristan een kamer heeft.  
Tristan zegt dat hij geen kamer heeft. Zijn reistijd is twee en een half uur en dat betuigt alleen 
hoeveel hij over heeft voor ismus.  
Jeroen vraagt hoe hij dit doet als hij de laatste trein terug niet kan pakken.  
Tristan zegt dat veel KKB’ers een eigen kamer hebben met een slaapbank. Hij hoopt dat hij daar kan 
slapen als hij nog geen kamer heeft. 
Thomas Steenkamp zegt dat er een WhatApp groep is. De huidige secretaris doet dit goed. De vorige 
secretaris verwijderde de berichten altijd. Hij vraagt of Tristan vindt dat deze traditie terug moet 
komen.  
Tristan denk dat het voor de inbox van mensen onhandig is, maar het is wel studentikoos. Hij wil het 
zoals Tessa doen.  
Joos zegt dat Thomas zijn bek moet houden. Secretaris is natuurlijk de beste functie. De 
secretarissen hebben ook de leukste uitjes. Het laatste uitje was een pubquiz. Toen hebben ze 
helaas derde plek behaald. Ooit moeten ze natuurlijk winnen. Joos vraagt of dit zal lukken met 
Tristan in het team.  
Tristan is getalenteerd. Hij heeft met lockdown veel geoefend met vrienden.  
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Jeroen vraagt hoeveel kratjes van de maand er zouden zijn, als Tristan de jaarplanning mocht maken.  
Tristan zegt dat er dan twaalf kratjes van de maand zouden zijn.  
Erik Stoelinga vraagt namens een machtiging met welk dier Tristan zich associeert.  
Tristan zegt dat hij zich het meeste associeert met een stokstaartje. Stokstaartjes zijn heel wendbaar, 
maar altijd op hun hoede.  
Thomas vraagt welk drankje Tristan zou zijn.  
Tristan zegt dat hij een Aperol Sprits zou zijn omdat het lekker fruitig is.  
Welmoed Schouwstra vraagt waarom ismus leuker is dan Phocas 
Tristan zegt dat hij zich zich vorige maand heeft uitgeschreven bij Phocas. Phocas is een vereniging 
die veel eist en niet veel teruggeeft. Bij ismus is het precies omgekerd. Het is heel laagdrempelig. Je 
kan er veel energie in stoppen maar dat wordt niet verwacht.  
Joos zegt dat je als secretaris veel achter de computer zit. Hij wil weten wat Tristan zijn favoriete 
toets is.  
Tristan zegt dat het een kut vraag is. Hij zegt dat Caps Lock zijn favorite toets is, want dan kun je 
boos doen. 
Erik zegt dat je als secretaris notulen moet maken maar dat niemand ze leest. Hij wil weten hoe 
Tristan met die telerustelling zal omgaan.  
Tristan zegt dat hij er goed mee om gaat. De notulen moeten er staan zodat leden in de toekomst er 
wat aan hebben. Er kan later meer aandacht voor komen.  
Sam van Huizen vraagt welke commissie Tristan zou toevoegen. 
Tristan stelt een eerstejaarscommissie voor. Het zou veel toevoegen aangezien ze de eerstejaars 
meer betrekken.  
Boris zegt dat dit leden van elkaar weg kan trekken.  
Tristan zegt dat het niet alleen maar eerstejaars met elkaar moeten zijn, maar het kan een goed 
opstappunt zijn als hun vrienden er ook zijn. Het is daarna makkelijk om naar andere 
ismusactiviteiten te gaan.  
Isabel Berentsen vraagt wie zijn favoriet intro-mama is. Ze adviseert Tristan niet hetzelfde antwoord 
als Maurits te geven.  
Tristan zegt dat iedereen zijn favoriete intro-moeder is.  
De ALV zegt boe.  
 
Levy Zeegers geeft het woord aan Berend Kooiker 
Berend Kooiker vertelt dat hij Berend is. Hij is achttien en komt uit Zeeland. Hij is iets later bij ismus 
gekomen. Hij was er niet vanaf het begin, maar is het langzaam leuker gaan vinden. Hij heeft veel lol 
gehad bij de lezing- en debatcommsisie. Hij zit ook in de kennismakingsweekendcommissie en heeft 
daar ook veel lol. In zijn vrije tijd doet hij rugby. Hij staat het liefst op de tweede rij. Hij wil zich 
kandidaat stellen omdat hij het leuk vindt om in een team te werken. Hij wil zich als eerste keuze 
voor commiseris externe betrekkingen verkiesbaar stellen. Hij kan goed contacten leggen. Hij moet 
goed kunnen praten. De functie van voorzitter is zijn tweede keuze. Hij kan goed praten en goed 
overzicht bewaren. Het lijkt hem leuk om het gezicht van de vereniging te zijn.  
Jeroen Mooijman vraagt Berend om zich voor te stellen dat hij voorzitter is en in een rugbyteam zit. 
Hij wil weten wat Berend zou doen als er twee captains zouden zijn.  
Berend zegt dat er bij rugby ook een captain is. Hij zou de situatie eerst persoonlijk één op één met 
de betreffende persoon bespreken. Als dit niet werkt zou het het bestuur en de RvA erbij betrekken.  
Boris de Geest zegt dat extern de beste functie is. Hij wil weten of Berend al ideeën heeft voor 
membercard deals.  
Berend zegt dat Tierney’s hem leuk lijkt. Het lijkt hem leuk om veel deals met kroegen te sluiten, 
maar hij zal ook luisteren naar wat de leden willen.  
Cas Reuvers zegt dat Berend nog niet lang actief is bij ismus. Hij wil weten hoe Berend de harten van 
alle ismi gaat behartigen.  
Berend zegt dat hij in het begin minder actief was, maar zijn wortels ondertussen al heeft gespreid.  
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Thomas Steenkamp vraagt Berend om zich voor te stellen dat hij extern wordt en er een etentje 
komt om de voorgaande externen te leren kennen. Hij wil weten welk restaurant Berend zou kiezen 
en of hij op tijd zou komen.  
Berend zegt dat hij altijd op tijd is. Hij zou naar de Dromaai gaan, want dat zegt Annick.  
Jeroen Mooijman heeft in de kroeg gehoord dat Berend achttien is. Hij gelooft dit niet en wil een 
geboortecertificaat zien.  
Berend zegt dat hij dit graag laat zien.  
Joos Rutjens heeft gehoord dat Berend meedeed aan diner rouler. Joos wil weten welk duo Berend 
het leukste vond.  
Berend zegt dat het toetje erg lekker was, maar hij het het leukste vond bij Myrte en Joos.  
Erik Stoelinga zegt dat Berend extern wil worden. We zitten nu in een erg kleine ruimte voor een 
ALV. Hij wil weten hoe Berend dit zou aanpakken.  
Berend zegt dat je dan door moet gaan met wat je hebt. Hij zou in het vervolg kijken of het contact 
met de kroeg anders kan.   
Armen Suleimanjan vraagt of Berend zijn BSA heeft.  
Berend zegt dat hij nog één vak moet halen en dat hij een kamer heeft.  
Thomas vraagt wat Berend zou doen als hij een bedrijf mailt en zij twijfelachtig reageren.  
Berend zegt dat it over de mail moeilijk is. Hij zou aanbieden om later weer contact op te nemen. Als 
hij iemand aan de telefoon zou hebben zou hij opdringeriger zijn.   
Storm Stekelenburg vraagt hoe vaak hij zonder shirt op de ismuskamer zou zitten. 
Berend zegt dat hij minder gaat trainen dus hij weet niet of mensen hem zonder shirt willen zien en 
zou overleggen met zijn mede-bestuursleden.  
Joos vraagt welk nummer Berend op de ismuskamer zou spelen.  
Berend zegt dat hij We like to party van de Vengaboys of Crime of the Century van Supertramp zou 
spelen.  
Storm vraagt of Berend voor of tegen een ismus musical is.  
Berend zegt dat hij denkt dat er bij ismus geen draagvlak voor is. Hij wil het misschien met de 
sportcommissie doen. Hij wil er geen commissie voor maken.  
Cas vraagt welke Pokémon Berend zou zijn.  
Berend zegt dat zijn favoriete Pokémon Jigglypuff is.  
Jeroen vraagt of Berend een maan of een zon is.  
Berend zegt dat hij een maan is.  
Joos vraagt of wat Berend zijn streefbedrag zal zijn.  
Berend zegt dat hij dit nog niet weet. Hij weet niet wat normaal is.  
 
Levy Zeegers geeft het woord aan Noortje Lamers  
Noortje Lamers vertelt dat ze Noortje is. Ze is negentien en komt uit Arnhem. Ze leerde de 
vereniging kennen met de introductieweek. Ze vond de openheid leuk en heeft zich daarom ook 
aangemeld. Ze wil de nieuwe eerstejaars dezelfde ervaring geven. Het lijkt haar ook erg leerzaam om 
met een team samen te werken. Ze wil graag de adminitratie in. Secretaris is haar eerste keuze. De 
mail doen en het contact houden met de leden lijkt haar leuk. Ze is gediciplineerd en punctueel. 
Haar tweede keuze is penningmeester. Ze wil graag een duidelijke taak hebben en een eigen 
planning kunnen maken. Ze is perfectionistisch en gedreven en erg enthousaist over de vereniging. 
Jeroen Mooijman vraagt wat de mooiste rivier is. 
Noortje zegt dat de Rijn de mooiste rivier is.  
Cas Reuvers vraagt wat Noortje van NEC vindt.  
Noortje zegt dat voetbal haar weinig uitmaakt.  
Erik Stoelinga vraagt wat ze van woordgrappen vindt. 
Noortje zegt dat ze er niet heel goed in is, maar dat er ruimte is voor andere grappen.  
Jeroen vraagt of Noortje een maan of een zon is.  
Noortje zegt dat ze denkt dat ze een maan is.  
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Yante van Haandel vraagt wat Noortje haar eerste grote uitgave zou zijn als penningmeester. Ze wil 
ook weten of Noortje een karaoke microfoon zou kopen.  
Noortje zegt dat ze het in overweging neemt. Ze wil wat voor de kamer kopen. De Wii kan een 
update gebruiken zoals een nintendo switch.  
Thomas Steenkamp zegt dat je dingen goed moet kunnen onthouden als administatie. Hij wil weten 
welk lied haar het beste is bijgebleven van het kennismakingsweekend.  
Noortje zegt dat dit het ismuslied is, want die kende ze nog niet.  
Jeroen vraagt hoe vaak Noortje zou huilen als penningmeester.  
Noortje zegt dat ze hoopt niet vaak te huilen.  
Erik vraagt hoe Noortje conscribo zou uitspreken.  
Noortje zegt dat ze het zou uitspreken als conscribo.  
Boaz Klep vraagt wat ze zou doen als activiteit.  
Noortje zegt dat een Wipeout haar leuk lijkt. Ze denkt wel dat dit lastig is om te organiseren.  
Sam van Huizen vraagt welk lettertype Noortje zou gebruiken voor de ismail.  
Noortje zegt dat ze Arial zou gebruiken.  
Joos Rutjens vraagt wat Noortje haar favoriete toets is.  
Noortje zegt dat het uitroepteken haar favoeriete toets is, omdat dit enthousiast is.  
Thomas vraagt of Noortje de traditie van appjes verwijderen in de WhatsApp groep zal doorzetten.  
Noortje zegt dat tradieties leuk zijn, maar niet alles is waard om voort te zetten.  
Cas vraagt wat het mooste aan ismus is.  
Noortje zegt dat de openheid en laagdrempeligheid het leukste zijn.  
Joos wil dat Thomas volgende keer niet aanwezig is.  
 
Levy Zeegers schorst de vergadering om 21:21.  
Levy heropent de vergadering om 21:31.  
 
Levy Zeegers geeft het woord aan Jasha Notenboom.  
Jasha Notenboom vertelt dat zij Jasha is. Ze is negentien jaar komt uit Huizen en woont nu in 
Nijmegen. Ze heeft tijdens de introductieweek ismus leren kennen en wist van tevoren niet wat het 
in zou houden. Ze heeft zich aangesloten bij de reiscommissie en ze zit nu in de 
kennismakingsweekendcommissie. Ze werd steeds activer en wil zich daarom kandidaat stellen. Ze 
houdt van gezelligheid en praat met veel leden. De reis vond ze heel leuk. Haar eerste 
voorkeursfunctie is de functie commissaris interne betrekkingen. Ze organiseert graag en wil het 
contactpunt zijn. Ze kan goed overzicht behouden. Haar tweede voorkeursfunctie is de functie 
voorzitter vanwege het contact met de leden. Het lijkt haar leuk om binnen het bestuur veel te 
regelen en overzicht te houden.  
Jeroen Mooijman vraagt Jasha om zich voor te stellen dat ze intern wordt en te maken krijgt met een 
vervelende commissie, zoals allemaal ouderjaars die een sportactiviteit moeten organiseren. Hij wil 
weten hoe Jasha hier mee om zou gaan.  
Jasha zegt dat ze eerst zou kijken hoe het verloopt. Als dat niet goed gaat zou ze naar de voorzitter 
van de commissie gaan en kijken waar het mis loopt. Als dat niet werkt zou ze haar mede-
bestuursleden en voorgangers om advies vragen.   
Jeroen vraagt wat ze zou doen als haar voorganger in de commisise zit.  
Jasha zegt dat ze dan naar de RvA zou gaan.  
Thomas Steenkamp vraagt of ze bij de sport & spel activiteit was. Hij wil weten hoe groot de kans op 
een vervolg van deze activiteit is als Jasha intern wordt.  
Jasha zegt dat dit een goede comeback voor de sportcommissie kan zijn.  
Thomas zegt dat dat de activiteit niet helemaal goed georganiseerd was en anders was dan de 
verwachtingen.  
Jasha zegt dat er potentie in de activiteit zit.  
Cas Reuvers vraagt welke commissie Jasha zou willen toevoegen.  
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Jasha zegt dat er aan het begin van het jaar k3 veel werd gekeken. Dat moest door corona stopgezet 
worden. Ze wil een commissie die regelmatig samen series kijkt: De sitcom. Het hoeft geen k3 te zijn. 
Isabel Berentsen zegt dat de dat het soms binnen een commissie niet goed loopt. Niet iedereen 
heeft dezelfde insteek. Ze wil weten hoe Jasha dit zou aanpakken.  
Jasha zou eerst naar de voorzitter van de commissie gaan. Als de persoon die slecht werk levert niet 
de voorzitter is zou ze die twee samen laten zitten en anders zou ze de commissie anders inrichten.   
Jeroen vraagt Jasha om zich voor te stellen dat ze voorzitter wordt en in een vliegtuig zit. Daar 
probeert iemand anders het vliegtuig te besturen. Hij wil weten wat Jasha zou doen.   
Jasha zegt dat ze de betreffende persoon zou aanspreken. Dit zou een open gesprek zonder 
verwijten zijn. In dit gesprek wil ze erachter komen waardoor dit komt en of het aan haar 
vaardigheden als voorzitter ligt. Mocht het niet zo zijn, zou ze de situatie met het hele bestuur 
bespreken.  
Storm Stekelenburg vraagt of Jasha voor of tegen een ismus musical is.  
Jasha zegt dat ze een fan is, maar ze zou eerst kijken of er vraag naar is.  
Cas vraagt welke commisise stop zou worden gezet.  
Jasha zegt dat ze het niet weet.  Alle commissies zijn nuttig.  
Armen Suleimanjan vraagt of Jasha haar BSA heeft.  
Jasha zegt dat ze nog drie vakken moet halen. Ze heeft wel een kamer.  
Joos Rutjens vraagt wat Jasha zou doen als ze een andere functie krijgt.  
Jasha zegt dat ze het jammer zou vinden, maar ze zou zich erbij neerleggen.   
Erik Stoelinga vraagt hoe ze zou regareen al als ze appje krijgt van een commissielid, maar op dat 
moment geen zin heeft om te reageren.  
Jasha zegt dat ze haar persoonlijke problemen opzij zou zetten want ze is een veplichting aangegaan.   
Jeroen vraagt of Jasha een zon of een maan is.  
Jasha zegt dat ze een zon is.  
Cas vraagt welke dag van de week Jasha zou zijn. 
Jasha zegt dat ze vrijdag is, want het is wel deel van de werkweek maar het heeft een leuk 
vooruitzicht.  
Sam van Huizen zegt dat er veel commissies zijn. Hij wil weten hoe Jasha het contact met alle 
commissies goed zal onderhouden.  
Jasha zegt dat ze nog geen concreet plan heeft. Ze wil het overzicht behouden en één keer per week 
of vaker contact met de commissies hebben om te laten zien dat ze er is.  
Joos vraagt wat voor de ALU Jasha zal organiseren.  
Jasha zegt zegt dat een wipeout haar leuk lijkt.  
Armen vraagt of ze de blauwe vinkjes op WhatsApp aan heeft staan.  
Jasha zegt dat ze die niet aan heeft staan, maar ze is bereid om ze aan te zetten.  
Thomas vraagt of ze als intern activiteiten zou organiseren waar we bij Bregje gaan eten.  
Jasha zegt dat ze niks tegen Bregje heeft. Blijkbaar zijn mensen er hier wel tegen. Misschien zijn er 
andere opties. 
 
Levy Zeegers geeft het woord aan Aïscha Rijnen  
Aïscha Rijnen zegt dat ze Aïscha is. Ze is anders dan de rest van de kandidaten. Ze is vierdejaars 
student en ze is 21 jaar oud. Ze wil haar bachelor dit jaar afronden. Ze is geboren in Nijmegen. Ze 
vond het vanaf begin af aan leuk om naar ismusactivtietien te gaan. Het afteren van diner rouler in 
tkb is één van haar favoriete tradities. Thuiskomen kan ook bij de ismuskamer. Ze is hier vaak 
geweest het afgelopen jaar. Ze kan goed samenwerken en doet dat ze ook in de FSR. Ze is sociaal en 
is ook intro-mama geweest en maakt graag vrienden met verschillende jaarlagen. Haar eerste 
voorkeursfunctie is commissaris externe betrekkingen. In de FSR behartigt ze belangen dus ze is al 
bekend met belangen behartigen. Ze kan met deze functie ook creatief zijn. Haar tweede 
voorkeursfunctie is voorzitter. Het lijkt haar leuk om het gezicth van de vereniging te zijn en om het 
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aanspreekpunt voor leden te zijn. Ze heeft in de FSR ook voorgezeten en bij de Hema heeft ze ook 
overzicht leren houden.  
Thomas Steenkamp zegt dat het leuk is dat Aïscha sollicteert. Thomas zegt dat Aïscha in haar eerste 
jaar al actief was bij ismus. Hij wil weten waarom Aïscha nu pas solliciteert voor een bestuursfunctie.  
Aïscha zegt dat het heel fijn was om iedereen weer na corna te zien. Ze was vaker op de ismuskamer 
dan eerst en vond de betrokken sfeer fijn en wilde er aan bijdragen  
Joos Rutjens zegt dat het leuk is dat ze de norm doorbreekt. Hij zegt dat Aïscha wat ouder is dan de 
andere kandidaten. Hij vraagt of dit voor een rare dynamiek in het bestuur zal zorgen.  
Aïscha zegt dat ze alle kandidaten al kent. Ze denkt dat de verschillende perspectieven juist een 
toevoeging kunnen zijn.  
Boris de Geest vraagt of Aïscha orginele ideeën heeft om partners binnen te halen.  
Aïscha zegt dat de Hema wil sponsoren. Ze wil ook weer een deal met de TKB sluiten.  
Cas Reuvers vraagt of Aïscha Hema tompoezen of rookworsten lekkerder vindt.  
Aïscha zegt dat ze tompoezen ekkerder vindt.  
Jeoren Mooijman vraagt Aïscha zich voor te stellen dat ze voorzitter is in de FSR. Hij wil weten wat zij 
zou doen als iemand anders de leiding over probeert te nemen.  
Aïscha zegt dat ze zou kijken waarom de ander die behoefte heeft. Daarna zou ze samen met de 
persoon kijken hoe ze dit kunnen oplossen.  
Joos vraagt of de ismuskamer kan worden uitgebreid tot het FSR hok.  
Aïscha zegt dat ze bang is dat dit niet kan. Maar ze kan nog niks met zekerheid zeggen.  
Cas vraagt of Aïscha als extern een deal met de Fest zou proberen te sluiten.  
Aïscha zegt dat ze ernaar zal kijken als er vraag naar is.  
Jeroen zegt dat Aïscha ouderjaars is. Hij vraagt of Aïscha ideeën heeft om de ouderejaars meer bij 
ismus te betrekken.  
Aïscha zegt dat ze vaak hoort dat ouderejaars de informele activiteiten wel leuk vinden. Ze wil de 
ouderejaars daar meer aanspreken. De ouderejaarslunch was een succes en dat wil ze voortzetten.   
Ivar Woutersen vraagt wat Aïscha doet als een eerstejaars voorzitter wordt. Wordt zij dan geen 
tweede kapitein?  
Aïscha zegt dat ze haar eigen taken zal uitvoeren.  
Yante van Haandel vraagt of er een bepaalde traditie is die Aïscha wil voortzetten die andere 
misschien niet kennen.  
Aïscha zegt dat ze mensen heeft horen klagen over de bekendmaking van het KKB op het gala. Ze 
zou dit terug willen brengen. Daarnaast houdt ze ook erg van de diner roulers en het afteren in de 
TKB.  
Erik Stoelinga vraagt welke fruitsoort Aïscha is.  
Aïscha zegt dat ze een appel is, want iedereen vindt het lekker. 
Armen Suleimanjan vraagt wat ze gaat doen met haar master.  
Aïscha zegt dat ze weet welke master ze wil doen. Ze heeft zich nog niet ingeschreven.  
Boris vraagt hoe Aïscha het bestuursjaar en de master gaat combineren.  
Aïscha zegt dat ze haar master in twee jaar wil halen en wil kijken hoe het bevalt. 
Vera Altena vraagt hoe Aïscha een bestuursjaar met eerstejaars gaat vervullen. Ze wil weten hoe 
Aïscha haar mening gaat geven zonder te doen alsof ze het beter weet.  
Aïscha zegt dat ze nooit zou zeggen dat het vroeger anders ging. Haar mening is niet beter dan de 
mening van anderen. Op werk werkt ze ook met mensen die jonger zijn dan zij en dat gaat goed.  
Sam van Huizen vraagt wat Aïscha haar favoriete kleur is.  
Aïscha zegt dat konginsblauw haar favoriete kleur is.  
Joos vraagt of ze voor de monarchie is.  
Aïscha zegt dat ze het niet weet.  
 
Stemming kandidaten XXIe kandidaatsbestuur  
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Myrte Hofstede leest het quorum op.  
Levy Zeegers legt de stemprocedure uit. Het gaat om een gesloten stemming, dus iedereen zal 
anoniem zijn stem uitbrengen.  
 
Levy Zeegers schort de vergadering om 22:46 
Levy heropent de vergadering om 23:40  
 
Levy Zeegers kondigt aan dat de mensen met de meeste stemmen Maurits Bouma, Tristan 
Hoenselaar, Berend Kooiker, Noortje Lamers en Jasha Notenboom zijn.  
 
Myrte Hofstede leest het quorum op.  
Levy legt de stemprocedure uit. Het zal weer via een gesloten stemming gaan. Je kunt voor, tegen of 
onthouding stemmen.  
 
Levy schorst de vergadering om 23:58 
Levy heropent de vergadering om 00:10 
 
Er zijn 94 stemgerechtigden aanwezig.  
 
Stemmen voor: 63 
Stemmen tegen: 28 
Onthoudingen: 3 
 
Het XXIe kandidaatsbestuur der studievereniging ismus bestaat uit: Maurits Bouma, Tristan 
Hoenselaar, Berend Kooiker, Noortje Lamers en Jasha Notenboom.  
 
W.V.T.T.K. 
 
Er is niks verder ter tafel gekomen.  
 
Rondvraag 
 
Tristan Hoenselaar vraagt of hij zijn beurt mag overslaan.  
Berend Kooiker vraagt of hij ‘t Haantje mag bedaken voor de oude lullen tafel, de oude lullen mag 
bedanken voor het gebruikmaken van de tafel, Jeroen mag bedanken voor het bedenken van zes 
verschillende voertuigen, de ALV mag bedanken voor alle liefigheid en het bestuur mag bedanken 
voor het houden van de ALV.  
Jasha Notenboom vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor 
hun inzet, Aïscha mag bedanken voor het zijn van KKB en KB mag felicteren.  
Maurits Bouma vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor de 
begeleiding, Aïscha mag bedanken voor het zijn van KKB, het KB mag feliciteren, de ALV mag 
bedanken voor het vertrouwen en het bestuur vragen of zij willen staan en draaien.  
Noortje Lamers vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, de aanwezigen mag bedanken voor 
hun aanwezigheid, Aïscha mag bedanken voor de fijne KKB-periode, het bestuur mag bedanken voor 
de ALV en het daarbij mag laten.  
Joos Rutjens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, Aïscha mag bedanken voor het 
kandidaatstellen en hopen dat ze nog naar ismusactiviteiten komt, het KB felicteren en een leuk jaar 
wensen en Tessa mag vragen hoe ze het heeft ervaren om zo een ALV te notuleren.  
Yante van Haandel vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, de aanwezigen mag bedanken 
voor hun aanwezigheid, het bestuur mag bedanken voor het in goede banen leiden van de ALV, 
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Aïscha mag bedanken voor het verkiesbaar stellen, het KB felicteren en succes wensen en aan Bart 
mag vragen waarom hij niet geprobeert heeft een penningmeester uitje te organiseren.  
Isabel Berentsen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB mag feliciteren, Aïscha mag 
bedanken voor haar kandidaatsstelling en het bestuur mag bedanken.  
Gohar Pogosian vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor het 
in goede banen leiden van de ALV, Aïscha mag bedanken voor kandidaatschap en haar verwelkomen 
bij het beste bestuur dat er nooit is geweest, het KB mag felicteren en succes mag wensen met de 
formatie, Thomas mag vragen hoe lang Fiene morgen op de ismuskamer zal zijn en aan het KB 
vragen naar welke lustrumactiviteit ze het meeste toeleven.  
Roos Giesen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB mag felicteren en de 
aanwezigen mag bedanken voor hun aanwezigheid.  
Armen Suleimanjan vraagt of hij het KB mag felicteren.   
Eva Dekkers vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor de 
begeleiding en het KB mag felicteren.  
Vera Altena vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor het 
geweldige jaar en het toekomstige KB mag feliciteren.  
Elke Lohuis vraagt of ze de AlV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken voor de 
begeleiding en het KB mag felicteren.  
Thomas Steenkamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, Aïscha mag bedanken voor haar 
kandidaatstelling en mag hopen dat ze terugkomt naar ismusactivteiten, het KB mag felicteren en 
morgen succes mag wensen met de formatie, Gohar mag antwoorden dat er morgen fammiliedag is 
op de ismuskamer en dat Fiene er om tien uur is en anderhalf uur zal blijven, het HB mag bedanken 
voor de afgelopen maanden en het HB succes mag wensen de komende maanden en Noa mag 
vragen wat voor externen uitje ze zal organiseren.  
Boris de Geest vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, Aïscha mag bedanken voor haar 
sollicitatie, het KB mag felicteren, Levy mag vragen een bak te trekken tijdens de lustrumvergadering 
en de ALV mag vragen om naar alle lustrumactiviteiten te komen.  
Stefan Geene vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB mag felicteren, Aïscha mag 
bedanken voor haar sollicitatie en het HB mag felicteren met het vinden van opvolgers.  
Sven van der Vorst vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, zich mag excuseren dat hij niet 
de hele tijd aanwezig was, Aïscha mag bedanken voor haar kandidaatschap, het KB mag felicteren en 
het HB mag bedanken voor het geweldige jaar.  
Annick Poos vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB mag felicteren en Aïscha mag 
bedanken voor haar sollicitatie.  
Linda Gebel vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, zich mag excuseren voor haar korte 
aanwezigheid, het KB mag felicteren, Aïscha mag bedanken en aan Bart mag vragen of hij zijn 
opvolger conscribo goed uitspreekt en hem vragen wanneer het volgende penningmeester uitje is.   
Cas Reuvers vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, Levy mag bedanken voor het goed 
leiden van de ALV, het KB mag felicteren, Aïscha mag bedanken voor haar kandidaatstelling en Noa 
mag vragen welk biertje ze uitkiest voor het bierpakket.  
Bram van Groenigen vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor de begeleiding en het KB mag 
felicteren.  
Erik Stoelinga vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB mag felicteren, Aïscha mag 
bedanken voor haar sollicitatie, Levy mag vragen wie van zijn bestuursgenoten het meeste een taart 
in zijn gezicht verdiend.  
Anne Kamphuis vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, Aïscha mag bedanken en het KB 
mag felicteren.  
Jeroen Mooijman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het HB mag bedanken voor het 
tellen van de stemmen, Levy mag bedanken, het KB mag feliciteren, Aïscha op het hart mag drukken 
om nog vaak naar ismusactivteiten te komen en Levy mag vragen of hij een voorzittersuitje 
organiseert.  
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Cas Polman vraagt of hij de Alv mag bedanken voor de ALV, Aïscha mag bedanken, het KB mag 
felicteren en succes mag wensen en het HB mag bedanken voor de afgelopen maanden. 
Liam van Teeseling vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, Aïscha mag bedanken voor haar 
kandidaatstelling en het KB mag feliciteren.  
Storm Stekelenburg vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, Aïscha mag bedanken en het 
KB-succes mag wensen, Berend specifiek.  
Annick Poos vraagt zij de ALV mag bedaken voor de ALV, Aïscha mag bedanken, het KB mag 
feliciteren en het HB mag bedanken voor het afgelopen jaar.  
Rick Groot vraagt of hij hij of zij mag bedanken voor wat hij of zij verdiend heeft.  
Ivar Woutersen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en het KB succes mag wensen.  
Sam van Huizen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB mag felicteren en het HB 
mag bedanken voor het afgelopen jaar.  
Tycho Daelen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB mag felicteren en een 
geluidsdempende muil voor Thomas en Cas mag voorstellen.  
Boaz Klep vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, Aïscha mag bedanken voor de mooie 
sollicitatie en het KB mag felicteren.  
Isa Emmen vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, Aïscha mag bedanken voor haar 
kandidaatschap en het KB mag feliciteren.  
Marijn Ponger vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB mag felicteren en het bestuur 
mag bedanken.  
Joost van Ommeren vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, Aïscha mag bedanken en het 
KB mag felicteren.  
Sarah Spijkers vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB mag feliciteren en Aïscha mag 
feliciteren en complimenteren.  
Aischa Rijnen vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB heel veel succes en plezier mag 
wensen, Gohar mag bedanken voor haar uitnodiging voor het beste bestuur van nooit en het 
bestuur mag bedanken.  
Chiel Hendriks vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor hun inzet en het KB succes mag wensen.  
Kim Koedijk vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB mag feliciteren en bestuur mag 
bedanken voor het voorzitten.  
Trsitan vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en Aïscha mag bedanken voor de afgelopen 
weken.  
Noa van Hamburg vraagt of zij de Alv mag bedanken voor de ALV, het KB mag felicteren, Aïscha heel 
erg mag bedanken, haar medebestuursleden mag bedanken voor het goed werk tijdens de ALV, met 
name iedereen behalve Bart, ze op Thomas mag reageren dat ze niet naar Bregje wil en ook niet 
naar de Dromaai, tegen Cas mag zeggen dat ze benieuwd is en aan Boris vragen wat voor bierpakket 
ze zal krijgen.  
Myrte Hofstede vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, Aïscha mag bedanken, het KB mag 
feliciteren, succes en plezier mag wensen, alle bedankjes mag bedanken en vooral Tessa en Levy 
mag bedanken voor de ALV.  
Bart Krans vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het KB veel succes mag wensen morgen 
en de rest van het jaar, Aïscha mag bedanken en complimenteren en hopen haar nog vaak te zien, 
Yante mag beantwoorden dat ze niet mag praten na een coronajaar, Linda mag beantwoorden dat 
hij conscribo zegt en aan allebei antwoorden dat hij pogingen doet tot penningmeesteruitjes, aan 
Noa vragen waarom ze iedereen behalve hem bedankte en het hele bestuur bedanken.  
Tessa van Weerdhuizen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, Het KB heel veel succes mag 
wensen, Aïscha mag bedanken en Bart er op mag wijzen dat het de secretarissen is gelukt om al drie 
uitjes in te plannen.  
Levy Zeegers beantwoord Boris dat hij morgen een bak trekt tijdens de lustrumvergadering. Hij 
beantwoord Erik dat hij zelf moet kiezen. Hij beantwoord Jeroen dat hij Anna niet wil opvolgen met 
het niet inplannen van een uitje, want voorzitters hebben het erg druk. Hij wil Aïscha bedanken voor 
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haar inzet en gezelligheid. Hij wil alle leden van het Kb feliciteren en veel plezier wensen. Hij wil zijn 
HB bedanken voor alles en verder iedereen bedanken voor hun aanwezigeheid.  
 
 Sluiting 
 
Levy Zeegers sluit de vergadering om 00:33 
 


